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VERKONDIGING 
Na het feest van Driekoningen mogen we naar goede traditie de kerstversiering opruimen. 
Dus wat velen in de afgelopen dagen gedaan hebben is eigenlijk te vroeg. Het feest van 
Driekoningen is dan ook ouder dan het kerstfeest van 25 december en in de Oosterse kerken 
hebben ze dat zo gelaten. Trouwens…..wat langer geleden bleef de kerststal staan tot 2 
februari.  
We hoorden zojuist lezen uit de oude visioenen van de profeet Jesaja, woorden over een 
goede nieuwe toekomst. De profeet droomde ervan hoe van alle kanten mensen naar de 
heilige stad Jeruzalem komen. Misschien dromen zij ook over een nieuwe wereld, over een 
nieuwe kerk waar menigten naar toe zullen komen en waarin het altijd – niet alleen met 
kerstmis - vol zal zijn. 
Vandaag horen wij – net als alle jaren – het verhaal van de wijzen uit het oosten. Hoe 
bekender een verhaal, hoe moeilijker misschien de boodschap achter dit verhaal. Wijzen zijn 
het, geen koningen. Er zijn helemaal geen koningen in het spel: of het moeten er twee zijn 
die tegenover elkaar staan: Jezus tegenover Herodes. Matteus beschrijft hoe de zoekende 
mensen – mensen die willen nadenken -  op zoek zijn naar de ware koning om daar te 
ontdekken wat echt van waarde is. Het gaat om een nieuw begin dat de hele bestaande orde 
– ook Herodes staat voor die orde – aan het wankelen zal brengen. De gevestigde orde weet 
er niet goed raad mee. Ze hebben weinig of geen zin om echt in beweging te komen om zelf 
de nieuwe dingen die er zijn gebeurd, te gaan onderzoeken. Herodes wil de geschiedenis van 
de nieuwe koning blokkeren en Hem in het geheim te pakken zien te krijgen. Het kleine kind 
weet te ontsnappen en later heeft dit opgegroeide leven werkelijk laten zien hoe God partij 
kiest voor alle gemartelden, waar ook ter wereld. De moord op deze rechtvaardige zal in de 
volle openbaarheid gebeuren op de berg Golgotha en een schandaal worden waar de 
mensheid nog steeds over spreekt. 
Het feest van Driekoningen is het feest van de openbaring van de Heer. Als je enkel  maar 
komt op 25 december weet je niet goed wie Hij is. Stap voor stap worden wij immers 
geïnstrueerd en horen we wie hij werkelijk wilde zijn: vriend van alle volkeren, solidaire 
supporter van de mensen die het niet allemaal even gemakkelijk aankunnen. Tot zijn 
gedachtenis samenkomen geldt daarom ook als de UITNODIGING  bij uitstek, telkens weer. 
***Omdat we samen geloofsgemeenschap als kerk zijn. Elkaar steunen in het geloof want 
alleen redden we het niet. 
***Omdat we een gastvrije geloofsgemeenschap van kerk willen zijn. In zijn voetspoor willen 
we toch proberen ook in het net begonnen jaar verder te gaan. In zijn geest willen we toch 
handelen, gastvrij voor allen die ons nodig hebben, voor alle gelovigen die zoeken naar God, 
jong/ oud, christenen ook van andere kerken. 
***Omdat we een dienstbare geloofsgemeenschap in kerk-worden willen zijn, ruimte in 
verkondiging, leren, dienen en vieren. God ontmoeten zoals Hij op ons af wil komen in 2025. 
In zijn vragen, in zijn roep om steun maar ook in de troost die Hij ons bieden zal. 
***Omdat we volhardend  willen zijn. “Wij zullen doorgaan….”, zo luidt een regelmatig 
terugkerende zin uit een bekend Nederlands lied. Wij zullen doorgaan . Dat geldt voor 
mensen die verdriet hebben en die doorgaan, dapper en volhardend. Dat geldt voor mensen 



die bouwen aan hun relatie en wat mij betreft gaat het dan om verschillende vormen van 
menselijke betrokkenheid met hun eigen respectvolle geaardheid. 
***Omdat we geen eeuwige pessimisten willen zijn. We vernemen nagenoeg dagelijks veel 
negatieve en sombere verhalen over oorlogen, ongelijkheid en allerhande crisis dichtbij en 
veraf. Maar vanuit ons geloof weten we dat dit de verkeerde instelling is.Er gebeurt in de 
maatschappij ook veel goeds dat het verdient om onder de aandacht gebracht te worden. 
Daarom klinkt die oproep om in het net begonnen Heilige Jaar de schijnwerpers te richten op 
plekken van hoop, op hoopvolle gebeurtenissen in de samenleving en op mensen die hoop 
uitstralen. Paus Franciscus nodigt ons uit om ‘bruggen van hoop’ te bouwen en ons leven te 
richten op de noden van anderen. Het is onze roeping als christenen om niet alleen onze 
hoop levend te houden, maar ook hoop te brengen, vooral naar mensen en plaatsen waar de 
hoop ontbreekt. 
Laten wij in het net begonnen nieuwe jaar de vlam van ons geloof brandend houden, laten 
we pelgrims van hoop zijn en ons inzetten voor recht, vrede, duurzaamheid en de vele 
andere onderwerpen van de noodzakelijke leef- en werkagenda. Laat ons troost brengen 
waar verdriet is, bemoediging waar moedeloosheid heerst, steun waar tegenspoed mensen 
overkomt. Het is een wens voor vrede in plaats van oorlogsgeweld, voor gerechtigheid in 
plaats van onrecht, voor goedheid in plaats van harteloosheid. Dan mag 2025 een gelukkig 
en gezegend nieuw jaar zijn.  
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